
Rīgā, 2010. gada 29. septembrī 

 

 

Jūrmalas Aizsardzības biedrībai 

 

 

Labdien, 

 

Politisko partiju apvienība VIENOTĪBA ir iepazinusies ar Jūsu nosūtīto vēstuli par 

Jūsu biedrības likumdošanas iniciatīvām. 

 

Vēlamies norādīt, ka jau 9. Saeimas sasaukuma laikā vairākas reizes Saeimas Valsts 

pārvaldes un pašvaldību komisijā ir notikusi diskusija par iespēju paredzēt 

normatīvajos aktos iespēju rīkot pašvaldību referendumus, kas ir ierasta prakse 

vairākās Eiropas valstīs. Diemžēl līdz šim lielākā daļa Saeimā ievēlēto politiķu nav 

atbalstījuši šo priekšlikumu. Varam apliecināt, ka VIENOTĪBA iestājas par to, lai 2% 

pašvaldības iedzīvotāju būtu tiesības referendumā ierosināt pašvaldībai izskatāmos 

jautājumus.  

 

Politisko partiju apvienība VIENOTĪBA 10. Saeimas vēlēšanu programma ir noteikts, 

ka no apvienības saraksta ievēlētie 10.Saeimas deputāti atbalstīs Baltijas jūras un 

Rīgas jūras līča piekrastes unikālo ainavu, dabas un kultūras mantojuma, kā arī tās 

iedzīvotāju tradicionālā dzīvesveida saglabāšanu, veicot pārdomātu piekrastes 

teritorijas plānošanu un pārvaldību. Vides un dabas aizsardzības prasības tiks 

integrētas teritoriju plānošanā. Neatbalstām to normu liberalizāciju, kas regulē valsts 

un pašvaldības īpašuma atsavināšanas kārtību Baltijas jūras un Rīgas jūras līča 

piekrastes aizsargjoslā.   

 

Vēlamies izteikt Jums pateicību, par Jūsu iniciatīvu un viedokli. 

 

 

Ar cieņu, 

 

Gunda Reire 

Politisko partiju apvienības „Vienotība” 

Sabiedrisko attiecību vadītāja 


